
Idrija, 21.12.2021 

Zapisnik 1. seje UO Šolskega sklada GJV Idrija 

 

 

Prisotni: Ana Bajt, Primož Koštrica, Srečko Gregorač, Jasmina Velikanje in ravnateljica Karmen Vidmar 

Odsotnost opravičili: Jurij Vončina, Barbara Oblak 

Odsotna: Veronika Hiti Carli 

Seja je potekala videokonferenčno. Začetek seje je bil ob 18.00. 

Dnevni red: 

1. Nova šolska pravila 

2. Imenovanje predsednika UO ŠS 

Ad1. 

Ravnateljica je uvodoma podala pojasnilo o spremembi 135.člena ZOFVI, ki se nanaša na 

delovanje šolskih skladov. Z zakonom je po novem urejeno, da se lahko sredstva iz Šolskega 

sklada namenijo tudi za udeležbo otrok, učencev in dijakov iz socialno manj vzpodbudnih okolij 

na dejavnostih, ki so povezane z izvajanjem javno veljavnega programa, vendar se ne financirajo 

v celoti iz javnih sredstev, če se na ta način zagotavljajo enake možnosti. Za ta namen je 

ravnateljica predlagala, da UO sprejme nova Pravila o delovanju Šolskega sklada, ki upoštevajo to 

spremembo zakona. 

Sklep: Upravni odbor soglasno sprejme nova pravila. 

Ad2. 

Ker je predsedniku UO potekel mandat, mora UO izmed svojih članov imenovati novega 

predsednika. Srečko Gregorač pripomni, da je običajno to vlogo prevzel predstavnik staršev. Ker 

je na seji prisoten smo en predstavnik staršev, g. Koštrica, predlaga, da to vlogo prevzame on. 

G. Koštrica želi, da bi bilo na seji prisotnih več staršev, ki bi lahko kandidirali ali pa podprli njegovo 

kandidaturo, zato Ana Bajt predlaga, da g. Koštrica funkcijo prevzame začasno in da se na 

naslednji seji v januarju dokončno sprejme odločitev. 

G. Koštrica se strinja s tem predlogom. 

Sklep: Člani upravnega odbora imenujejo g. Primoža Koštrico za začasnega predsednika UO do 

sklica nove seje. 

Seja se je končala ob 18.45 

Zapisnik zapisala Ana Bajt 

Zapisnik overila Jasmina Velikanje 

 


